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Til Københavns kommune 

KKFO’eŶ ved Tingbjerg Skole, har afholdt et personalemøde, hvor vi har udvekslet vores synspunkter og 

efterfølgende haft en afstemning omkring løsningsmodellerne for en satellit KKFO i Tingbjerg. 

Vi syntes nu grundlæggende, at vi burde blive liggende på den nuværende matrikel, men det er jo ikke den 

mening I er ude efter i denne henvendelse. 

Vi er kommet frem til, at løsŶiŶg #3 ”Bygge Ŷyt til KKFO” er vores bud på det freŵtidige byggeri oŵkriŶg 
bondegården. 

Da vi mener at klubben og Ungeværket har andre behov / fritidsinteresser end KKFO børn, som vil afspejle 

sig i deres indretning og udendørs brug. Det vil derfor være smartest, at adskille disse bygninger fysisk. 

Men vi er enige om, at den gode overgang skal sikres ved tæt fysisk placering af disse bygninger. 

Vi ser bestemt fordele ved denne tætte placering til bondegården, som alle vores KKFO-børn kan drage stor 

fordel af… (Som vi allerede nu kaŶ se, har effekt for de børŶ der har gået på KKFO’eŶ og på deŵ soŵ går 
der nu).  

Vi benytter os, til stor glæde for børnene, af bondegården flere gange om ugen i forbindelse med ridning og 

kaninpasning, derudover drager flere af vores børn med særlige behov stor fordel af, at kunne besøge 

dyrene og ad den vej træne empati og søge trøst, samt træner følelser, adfærd og behov hos andre. 

 

Derudover er meget af vores maj-børns program bygget op omkring børnenes færden, viden og tillæring 

om at omgås dyrene på bondegården.  

 

Så vi kan ikke se en KKFO i Tingbjerg uden tilknytning til bondegården, for at få vores overgang fra 

børnehave til KKFO til, at forsat være en vellykket succes. 

 

På vegne af alle medarbejderne i Tingbjergs KKFO. 

Camilla Tiedt (AMR) og Janne Hendrich (TR) 


